
Protokoll
SEKTIONSMÖTE #3

Datum: Torsdag 13 April 2023

Tid: 17:30-19:45

Plats: Franklinsalen, scheelelaboratoriet

Närvarande

Albin Dalipi
Alessia Compagno Standberg
Alex Ekström
Amadeus Rabenius
Amanda Nötzel
Amelie Nilsson
Anastacia Lennaárd
Anton Wasielewski
Cassandra Theorin
Diana Friskson
Edvin Monemi
Edward Dalhbeck Rörström
Elias Karlsson
Elina Azizi
Ellinor Drakenward
Emma Härsjö
Emme Sellin
Filip Kärnebo
Filippa Sennersten
Gustav Axelsson
Gustav von Knorring
Hanna Daryapeyma

Heba Alkhatib
Ida Norberg
John Westerberg
Kajsa Engblom
Laura Johanson
Linda Tebani
Louise Åström
Maren Gerdes
Mert Uzel
Naixuan Pei
Otto Åberg
Penelope Gannoum Caicedo
Philip Lahdo
Robert Sandberg
Salina Sebghati
Sara Fälth
Siri Hult
Sohaib Adem Osman
Towe Andersson
William Wu
Zeinab Muse



Formalia

F1 Mötets öppnande
Mötet beslutade:
att välja ordförande Naixuan Pei till mötesordförande.

F2 Mötets behöriga utlysande
Mötet beslutade:
att anse mötet behörigt utlyst.

F3 Val av mötets sekreterare
Mötet beslutade:
att välja Mert Uzel till mötessekreterare.

F4 Val av justeringsperson
Mötet beslutade:
att välja Gustav von Knorring och Ida Norberg till justeringspersoner.

F4 Fastställande av dagordning
Mötet beslutade:
att fastställa dagordningen.

F5 Föregående protokoll
Mötet beslutade:
att lägga protokoll från sektionsmöte #2 till handlingarna

Informationsärenden

I1 Information från styrelsen
Föredragande: Naixuan Pei

- Nästa OMSiS sammanträde sker i Umeå 22/4. Läkarsektionen deltar med en
styrelserepresentant.

- Läkarsektionens ordförande Naixuan Pei deltog under Lärardagen 29/3.
Lärarrepresentanter från kollegier diskuterade bland annat följande
programövergripande frågor

- Bedömningsmall för professionellt förhållningssätt. Mötet diskuterade
tillämpning av mallen utifrån fallbeskrivningar. Föredragande
uppmärksammade om vikten av tydlig information till såväl studenter
som handledare angående hur mallen ska användas, vad en rapport
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kan innebära för individuella studenter samt hur personlig information
kommer att behandlas och lagras.

- Utbyten för studenter och lärare. En lärare åkte på utbyte till
Etiopien,inspirerades av vårdsystemet och planerar en ny valbar kurs.

- Diskussion kring aktivt deltagande under VFU för studenter på kliniska
terminer togs upp av föredragande.

- Läkemedelsundervisning med TakeCare-simulering, canvasrum och
övning under handledning på VFU som tre huvudkomponenter.
Föredragande rapporterade även i hur stor utsträckning det används
av studenterna i nuläget.

- Valborg på Skansen den 30/4. MF har årligen tre sektioner som får bära sina
fanor på valborg, och i år är det LS tur. Mert Uzel kommer att vara fanbärare
för LS i år.

I2 Presentation av vårens valöversikt samt studentrepresentanter
Utlysningen av vårens studentrepresentanter är avslutad. Föredragande
informerar mötesdeltagande om valet.
Föredragande: Naixuan Pei

- Det utlystes 29 poster och det inkom totalt 44 ansökningar.
- Översikt

- I nuläget finns totalt 69 poster varav 67 var utlysta och tillsatta denna
omgång. FUM utlyses enbart höstterminer i samband med FUM-valet,
och utlysning till PN pågår.

- 65 av samtliga poster besitts av unika studentrepresentanter, som är
representanter som endast har en post.

- Efter valet observerades en dominans på 61% representanter som går
den prekliniska delen av läkarprogrammet, alltså termin 1-4.

- 70% av representanterna efter valet är kvinnor.
- Studentrepresentanter för ett nytt terminskollegium har tillsatts under

valet, terminskollegium 5.
- Förändringar i antalet poster i de olika kollegierna presenterades för

mötesdeltagarna. Detta inkluderade:
- Borttagning av en post från arbetsgruppen kurswebbar. Antal

poster i arbetsgruppen minskas från fem till fyra.
- Borttagning av två poster i temakollegium 3. Dessa två poster

har ersatts med två studentrepresentantposter i
terminskollegium 5.

- Borttagning av en post i arbetsgruppen avveckling av 5,5 åriga
läkarprogrammet.
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- De invalda studentrepresentanterna presenterade sig sedan för
sektionsmötet.

- En studentrepresentantpost i Programnämnden är i nuläget utlyst pga.
tidigare intern missförstånd som bidrog till att posten uteblev i den ordinare
utlysningen. Utlysningen stängs den 19/4.

I3 Eventkalender
Information om kommande event under terminen med intresseanmälan för
mötesdeltagarna.
Föredragande: Philip Lahdo

- Tacksittning på Solvik:
- En kväll på MFs sommarstuga i Solvik för att tacka

studentrepresentanter. Mötet informeras om anmälan.
- Utbildningskvällar:

- Utbildningskvällen inför sjukhusvalet 20/4. Mötet informeras om
anmälan. Eventet riktar sig främst till studenter som går termin
3.

- En inspirationskväll för examensarbete. Mötet informeras om
anmälan. Eventet riktar sig främst till studenter som går termin
6.

I4 Revidering av Läkarsektionens reglemente
Efter diskussion under föregående sektionsmöte beslutade styrelsen att
skicka in förslaget på Läkarsektionens reviderat reglemente till Styrelsen för
vidare beredning innan beslutsfattande av Fullmäktige.
Föredragande: Mert Uzel

- Styrelsen har beslutat att skicka in förslaget på revidering av Läkarsektionens
reglemente till MF styrelsen. Nu inväntar sektionsstyrelsen beslutsfattning
från föreningsstyrelsen och fullmäktige.

Rapporter

R1 Rapportrunda
Rapport från samtliga som har haft möte sedan senaste sektionsmötet.
Föredragande: Studentrepresentanter i temakollegier, terminskollegier,
kommittéer och arbetsgrupper.
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PN:

- Fördelning av resurser diskuteras såväl som de valbara perioder på nya
läkarprogrammet. Det ska finnas två valbara perioder på det sexåriga
läkarprogrammet på 7,5hp vardera, båda under termin 11. Utbytesmöjligheter
har diskuterats tidigare av PN.

- En av de valbara perioderna kommer att innehålla en obligatorisk VFU.
- Finansieringen av Läkarsektionens styrelses deltagande i konferensen AMEE.

TK3

- VFU-perioden kommer att förlängas från 10 veckor till 15. Dessa 5 veckor är
på det 5,5-åriga läkarprogrammet tillägnat SVK, vilket inte kommer finnas
under termin 6 på det 6-åriga läkarprogrammet.

- Schemaläggning och tillgänglighet av kursledning för sexåriga programmet
hade diskuterats. TK3 upplever att problem som tidigare rapporterats av
studenter på NKS har förbättrats. Mötesdeltagande från termin 5 meddelar
däremot att de inte upplever någon förbättring. Studenter som går termin 6
upplever en viss förbättring. Studentrepresentanterna kommer upprätthålla
fortsatt kontakt med studenterna. Sektionsordförande tar detta vidare till
programmet.

TK4

- Tentamensservice, är ett nytt system för tentor via en extern service. Detta
medför mindre möjlighet för sena anmälningar inför tentamen. Vid de första
tentatillfällena med detta nya system har misskommunikation kring
tentaplatser uppkommit. Sektionsordförande tar detta vidare till programmet.

- Utöver detta har arbetet legat på rapporter från enkäter, förberedelser av
tentor samt förberedelser inför nästa termin.

TK5

- Ramschema för VT24 diskuterades. Ögon har haft svårt att ha föreläsningar
men revidering ska ske för att förbättra detta.

- Kollegiet har även diskuterat InteDashboard samt frågat
studentrepresentanter hur IRAT/TRATs är uppbyggda.

- Diskussion om tentamensservice likt i TK4.
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PU

- Inget datum för PU möte. Representanterna i kollegiet har inte fått svar från
ordförande i PU vid flertalet försök att etablera kontakt.

- Studentrepresentanterna önskar starta en diskussion om undervisning kring
rasism i vården, vilket finns i olika stor utsträckning i det sexåriga respektive
5,5-åriga läkarprogrammet. Sektionsordförande tar detta vidare till
programmet.

VIL

- Studentrepresentanter blev inte kallade till senaste mötet i arbetsgruppen.
Minnesanteckningar från senaste mötet presenteras av
studentrepresentanterna.

- En enkät har skickats till ansvariga för VFU gällande handledning och brister i
handledning.

- Diskussionen kring omfördelning av VFU finansiering.
- Utveckling av PBL-kompetens för handledare.

SVK

- Ca 4 kurser som behövts lägga ner pga. bristande ansökan. Budgeten för de
olika kurserna i de olika terminerna har även diskuterats. En idé i kollegiet är
att slå ihop kardiologi-kurserna i termin 7 och 11 på grund av bristande antal
sökande.

Kurswebbar

- En enkät har gått ut till studenterna på det sexåriga läkarprogrammet och
svaren från dessa har skickats in till arbetsgruppen.

- Canvasmall för termin 1-4 samt 5-11 har förberetts.

Diskussionsärenden

D1 Tips och råd för arbetet som studentrepresentant.
Gamla studentrepresentanter ger tips och råd till de nyvalda
studentrepresentanterna.

- De nyinvalda studentrepresentanterna rekommenderas att ta kontakt med
sina respektive kommittéer för att visa engagemang och intresse.
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- Ifall studentrepresentanterna inte bemöts väl rekommenderas kontakt med
styrelsen.

- Studentrepresentanten representerar alla studenter i alla terminer oavsett
terminstillhörighet.

- Utbildningskväll rekommenderas starkt.
- Studentrepresentanterna rekommenderas att ta kontakt med relevanta

studentgrupper för sin opinioninsamling. Rapportrundan är ett bra forum för
att efterfråga hela sektionen om opinion.

- Studentrepresentanterna informeras om kontaktperson i Styrelsen, samt att
Teams är det officiella verktyget för kommunikation.

D2 Revideringsarbete av meritlista för utbytesstudier.
Läkarsektionen arbetar med en revidering av meritlistan för utbytesstudier.
Mötesdeltagarna diskuterar systemet och de förändringar som önskas inför
detta.
Föredragande: Naixuan Pei

- Föredragande presenterar meritlistan som används för utbyten på
läkarprogrammet samt arbetet kring revideringen.

- Frågor för diskussion:

Är meritsystemet ett bra verktyg för prioritering av utbyte?
Har meritlistan blivit alltför detaljerad? Hur kan eventuell förenkling tänkas göras?
Några kommentarer i rättviseperspektiv?

- Gruppering av meritlistan sågs vara positiv, dock med risk för feltolkning,
framförallt ifall meritlistan förenklas, varför användning av grupperingar,
exempelvis att alla ordförande för MFs utskott får samma merit snarare än
den nuvarande specificering på varje post, inte ansågs vara en bra lösning för
att göra systemet mer tillgänglig.. Utöver detta diskuterades ifall det riskerar
att generera tvetydighet i värdering av engagemang gentemot ansvar.

- Ändringar av meritnivåer ansågs negativt, då detta leder till att ens förtjänta
merit kan komma att sänkas eller höjas efter avslutat engagemang.

- Meritlistan är ett välfungerande verktyg generellt. Detta kan dock
problematiseras med att alla inte har samma möjlighet till att engagera sig i
extracurriculära aktiviteter. Att prioritera utifrån studentkårsengagemang
riskerar därför att missgynna vissa grupper.

- Flera mötesdeltagare ansåg att reglerna om internationell prägel är otydligt
utformade och orättvisa, då inte alla uppdrag som berör internationella frågor
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inkluderas.. Det menas att vissa poster dubbelbelönas genom att både står
med i en viss meritkategori och ger förtur enligt internationell prägel.

- Förslag om att mäta internationellt intresse och arbete i
motiveringsbrev snarare än innehavande av specifika poster.

- Förslag om att tidigare utbyten ej bör ge internationell prägel.
- Flera mötesdeltagare önskade statistik på meriter som krävs för vissa utbyten

för att möjliggöra för studenter att se vad för merit som kan behövas för ett
visst utbyte.

- Föredragande informerar slutligen om att styrelsen kommer kontakta LINK
gällande meritlistan och tar vidare synpunkter. Sektionen kommer att hållas
uppdaterad kring arbetet.

Nästa möten

Torsdag 11 maj kl. 17:30-19:30.

Mötets avslutande

Mötesordförande Naixuan Pei avslutade mötet kl. 19:27

Vid protokollet

______________________________

Mert Uzel, mötessekreterare

Justeras
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______________________________

Naixuan Pei, mötesordförande

_______________________________

Ida Norberg, justerare

______________________________

Gustav von Knorring, justerare
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